
PROTOKÓŁ Nr 32/2012
z posiedzenia Komisji Kultury i Oświaty

z dnia 18 i 23 kwietnia 2012 r.

W posiedzeniu udział wzięli:
a/ 18.04.2012 r. - pięciu członków Komisji Kultury i Oświaty  - wszyscy obecni
b/ zaproszeni goście wg. listy obecności

c/ 23.04.2012 r. - czterech członków Komisji Kultury i Oświaty - nieobecny: M. Mnich
d/ Anna Pietrzak - Dyrektor GOK

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
4. Funkcjonowanie obiektów sportowych na terenie Dębnicy Kaszubskiej.
5. Opiniowanie uchwał na sesję Rady Gminy.
6.  Sprawy bieżące.

Ad. 1-3

Posiedzenie  Komisji  otworzyła  Przewodnicząca  Komisji.  Zapoznała  radnych 
z porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty. Jednogłośnie przyjęto protokół 
z poprzedniego posiedzenia.

Ad 4

Gośćmi Komisji byli: Radosław Labudda - nauczyciel wychowania fizycznego z Zespołu 
Szkolno-Przedszkolnego w Dębnicy Kaszubskiej i Jerzy Chomicki opiekun "Orlika".

Pan  Radosław  Labudda  przedstawił  Komisji  informacje  na  temat  wykorzystania  boiska  przy 
szkole podstawowej. Prowadzi tam zajęcia dla wszystkich chętnych od 31 marca. W zależnosci 
od potrzeb jest to: koszykówka, siatkówka, badminton, tenis ziemny. Obecnie uczęszcza grupa 
około 30-osobowa. Komisja postuluje, aby p. Labudda przekazał informacje do szkół na terenie 
gminy  i  umieścił  na  tablicach  informacyjnych,  aby  dotrzeć  do  większej  liczby  młodych 
mieszkańców. 

Pan Jerzy Chomicki przedstawił informację dotyczącą funkcjonowania "Orlika". Przewodnicząca 
Komisji E. Fryckowska prosiła o wyjaśnienie, jakie posiada kwalifikacje, by pracować z młodzieżą 
i dlaczego nastawienie jest wyłącznie na piłkę nożną?

Uzyskaliśmy odpowiedź,  że ma ukończony kurs  trenerski.  Piłka  nożna dlatego,  bo jest  takie 
zapotrzebowanie, ale jak zaznaczył p. Jerzy, jest również wiele zajęć ogólnorozwojowych i zabaw 
sportowych. 

Bolączką jest prawie żaden dostęp do "Orlika" mieszkańców spoza Dębnicy Kaszubskiej. 

Komisja zobowiązała się, że będzie "walczyła" u p. Wójta o trnsport, aby choć raz w miesiącu 
uczniowie ze szkół z terenu gminy mogli mieć zajęcia na obiektach w Dębnicy Kaszubskiej.



Ad 5

Opiniowanie uchwał:
a)  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru „Wschód” położonego w miejscowości Dębnica Kaszubska 
gmina Dębnica Kaszubska,
b)  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru położonego w miejscowości Dobieszewo gmina Dębnica 
Kaszubska,
c)  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego  dla  obszarów  położonych  w  rejonie  miejscowości  Dobieszewo,  w 
obrębach Dobieszewo, Dębnica Kaszubska Leśnictwo oraz Starnice z przeznaczeniem 
pod budowę elektrowni wiatrowych,
d)  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  Gminnego  Ośrodka  Kultury  w  Dębnicy 
Kaszubskiej za 2011 rok. 
e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 2012 - 
2022,
f) zmian w budżecie Gminy na 2012 rok. 

Komisja po dokładnej analizie negatywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie  przystąpienia do 
sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  obszaru  „Wschód” 
położonego w miejscowości Dębnica Kaszubska gmina Dębnica Kaszubska.

Projekty uchwał ujęte w ppkt. b, c, e, f - komisja opiniuje pozytywnie. 

d)

Członkowie Komisji wysłuchali sprawozdania p. Dyrektor GOK-u Anny Pietrzak. Pytano m. in. o: 
realizację  budżetu,  ilość odbytych imprez,  o  powody rezygnacji  z  niektórych imprez,  projekty 
złożone i otrzymane, wysokości wypracowanych środków finansowych, trudności i problemy z 
jakimi przyszło się borykać p. Dyrektor oraz o plany na rok bieżący.
Po wysłuchaniu wyjaśnień Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Ad 6
Komisja zapoznała się z pismem "kupców" dębnickich, ktore wpłynęło do Rady Gminy. 

Zapoznaliśmy  się  również  z  pismem nauczycieli  wychowania  fizycznego z  Zespołu  Szkolno- 
Przedszkolnego w Dębnicy Kaszubskiej, które wpłynęło do Komisji (pismo stanowi załącznik do 
protokołu). 
Ponieważ  pismo  dotyczy  organizacji  zajęć  wychowania  fizycznego,  Komisja  postanowiła 
przedyskutować  przedstawiony  problem  z  p.  Dyrektor  Agnieszką  Machalewską  podczas 
omawiania arkusza organizacyjnego szkoły na rok szkolny 2012/2013.
Ustalono na dzień 07 maja 2012 r. spotkanie Komitetu Organizacyjnego uroczystości otwarcia 
kompleksu boisk w Dębnicy Kaszubskiej.

Protokołowała: Elżbieta Fryckowska                                                                  Przewodnicząca
                                                                                                                                 Komisji Kultury i Oświaty

                                                                                                                                    /-/ Elżbieta Fryckowska
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